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BASQUET 

E For~a Lleida formalitza la 
inscripció del femení a la Lliga-2 
IIAnimem a tothom a anar al Barris Nord". diu el president. Albert Aliaga 
D. B. / REDACCIÓ 
Lleida 

La conclusió d'un deis se
rtals d'aquest estiu es va 
produir ahir amb final felig. 
El Forga Lleida feia oficial 
amb un breu comunicat 
que el club "ha efectuat 
el pagament d'inscripció 
a la Lliga Femenina-2 de 
I'equip femení per a la tem
porada 2024-2025". El pri
mer equip femení del club, 
dones, sortira a competir 
en la categoria estatal i no 
en Supercopa o Copa Ca
talunya, com es va arribar 
a plantejar, precipitant una 
recollida de 2.000 signa
tures i una protesta de les 
jugadores, que es van mos
trar en desacord a renun
ciar a la categoria. 

A partir d'aquí, els tec
nics ja estan treballant en 
els fitxatges de la proxima 
plantilla, un cop el club s'ha 
assegurat la continu'itat de 
sis de les jugadores de la 
passada temporada, se
gons va explicar ahir el pre
sident, Albert Aliaga. "Con
firmem la nostra voluntat de 
continuar amb el projecte 
del senior. Confiem en el fet 
que jugadores de la base 
també pugin a ajudar-nos. 

Esperem un any d'exits i 
animem a tothom a anar als 
partits al Barris Nord", va 
destacar Aliaga. 

Amb un pressupost I'any 
passat d'uns 150.000 eu-
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ros, la jugadora Iris Tribó 
va manifestar a través de 
'Catalunya Radio' que "les 
dues parts hem arribat al 
consens per seguir a Lliga 
Femenina-2 perque és po
sitiu pel basquet de Lleida 
i per a les noves genera
cions". "S'ha parlat tot, i 
jugadores i club este m molt 
motivad es i amb més iHu
sió que mai per portar el 
basquet lIeidata al" més alt. 
L'exit del masculí no ens ha 
perjudicat, al contrario L'ob
jectiu sera mantenir la cate
goria i estar el més amunt 
possible". 

PETRUS, EL TECNIC 
Aliaga va ratificar que 

Rubén Petrus en sera I'en
trenador, si no hi ha cap 
imprevist. Pel que fa al pri
mer equip masculí, va dir 
que el motiu de la baixa de 
Krutwig (vegeu desglossa
ment), es deu només a la 
qüestió que no s'ha pogut 
formalitzar el passaport 
amb el qual ocuparia plaga 
de comunitario 

FOTO_ T. A. El femení acostuma a iniciar la pretemporada a mitjans del mes d'agost 


